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Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet af Karina Bergmann den 6. 

april 2022 vedr. betydningen af manglende finansiering af juridisk bi-

stand til Nattelivsudvalget 

 

Spørgsmål 

Kan du fortælle hvad det kommer til at have af betydning at juridisk be-

tjening af Nattelivsudvalg ikke blev finansieret med Overførselssagen? 

Jeg er klar over at vi får en gennemgang på næste møde, men med 

netop strandede forhandlingerne om ordenskorpset nationalt, har jeg 

brug for at vide det nu.  

 

Svar 

Det er korrekt, at forslaget om en servicebevilling til administrativ, juri-

disk understøttelse af Nattelivsudvalget på restaurations- og nattelivs-

området ikke blev vedtaget i forbindelse med OFS 2021/22. Kultur- og 

Fritidsforvaltningen vil derfor inden for forvaltningens økonomiske 

ramme yde den administrative juridiske bistand til Nattelivsudvalget. 

Såfremt omfanget af behov for juridisk bistand ikke kan rummes inden 

for de afsatte ressourcer eller har en kompleksitet, der kræver ekstern 

bistand, vil forvaltningen vurdere om sagen om finansiering igen skal 

rejses politisk.  

 

Det bemærkes, at der af budgetnotat (KF43 Juridisk Betjening af Kø-

benhavns Nattelivsudvalg) fremgår følgende: ’Konsekvenserne ved en 

manglende juridisk betjening vil betyde et ringere informations- og do-

kumentationsgrundlag for Nattelivsudvalgets arbejde. Dette kan på sigt 

påvirke kvaliteten i den enkelte sagsbehandling. Der er på tilsvarende vis 

ikke afsat særskilte midler til sekretariatsbetjening af Nattelivsudvalget. 

 

Venlig hilsen 

 

Esben Danielsen 

12. april 2022 
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